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Vragen van het lid Dijk (SP) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport over de loonruimte voor apotheekmedewerkers (ingezonden 25 oktober
2024).

Vraag 1
In hoeverre is de oveheidsbijdrage in de arbeidskostenontwikkeling (OVA)
door de zorgverzekeraars verwerkt in de tarieven voor de apotheekzorg?

Vraag 2
Is de 368 miljoen euro die geraamd is voor de groei van lonen en prijzen in
de apotheekzorg nu daadwerkelijk beschikbaar voor de onderhandelingen
voor de cao?1

Vraag 3
Bij wie ligt die 368 miljoen euro nu precies? Is die door de zorgverzekeraars
volledig verwerkt in de tarieven en ligt dat bedrag nu bij de apotheken, of ligt
die deels nog bij de zorgverzekeraars?

Vraag 4
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de zorgverzekeraars, de werkgevers en het
ministerie niet steeds naar elkaar blijven wijzen voor de financiering van een
fatsoenlijke loonsverhoging voor zorgverleners?

Vraag 5
Wie is er nu verantwoordelijk voor het feit dat het niet lukt om een fatsoen-
lijke loonstijging te regelen voor apotheekmedewerkers? Komt dat door de
zorgverzekeraars, de werkgevers of door het ministerie?

Vraag 6
Bent u bereid om deze vragen voor 12 november a.s. te beantwoorden?

1 Kamerstuk 36 600 XVI, nr. 19.
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